
ПРОТОКОЛ № 19–2024 
ІНТЕРАКТИВНЕ ЗАСІДАННЯ ПРЕЗИДІЇ 

Громадської організації «Вітрильна федерація України» 
(далі ГО «ВФУ»), код ЄДРПОУ: 14296808.  

09 жовтня 2024 року.         м. Київ  

Початок роботи о 21:00. 
Члени Президії, присутні на засіданні: 

1.  Євген Мойсеєнко президент ГО «ВФУ», член Президії 
2.  Сергій Поліщук перший віцепрезидент ГО «ВФУ», член Президії 
3.  Сергій Шумілов віцепрезидент ГО «ВФУ», член Президії 
4.  Кирило Долгов  голова Комісії атлетів ГО «ВФУ», член Президії 
5.  Олексій Нижегородов член Президії 
6.  Олександр Баланюк член Президії 
7.  Григорій Голембієвський член Президії 

Запрошені: Олександр Ткач, виконавчий директор ГО «ВФУ» 
Участь у інтерактивному засіданні беруть сім членів Президії, статутні умови щодо наявності 

кворуму дотримано і Президія може виносити ухвали з питань порядку денного. Пропонований 
порядок денний та супровідні матеріали були попередньо надіслані всім членам Президії. Участь 
у роботі, взяли усі вищезазначені особи.  

Організаційна частина. 

Обрання головуючого та секретаря на засіданні Президії. 
Відповідно до Статуту ГО «ВФУ» головуючим на засіданні є президент ГО «ВФУ». 

Секретарем засідання запропоновано обрати – Олександра Ткача. Пропозицію було поставлено 
на голосування. 

Результати голосування: 
За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 

6 0 0 1 
Рішення прийнято. 
УХВАЛИЛИ: Головує на засіданні президент ГО «ВФУ» Євген Мойсеєнко, секретар 

засідання — Олександр Ткач. 

Після узгодження пропонованого порядку денного сформовано і одноголосно затверджено 
остаточний Порядок денний засідання. 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 
1.  Про проведення чемпіонату України з вітрильного спорту  в класі «Platu 25». 
Доповідач: Сергій Шумілов. 
2. Про подання Комітету з проведення змагань щодо преміювання суддів. 
Доповідач: Сергій Шумілов.  
3. Про переїзд офісу ГО «ВФУ» до нового приміщення. 
Доповідач: Євген Мойсеєнко. 
4. Про формування «Єдиного календарного плану фізкультурно-оздоровчих, 
спортивних заходів та спортивних змагань України з вітрильного спорту»  на 2025 рік. 
Доповідач: Сергій Шумілов. 
5. Про прийняття нових членів до ГО «ВФУ» 
Доповідач Олександр Ткач 
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СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ ПЕРШЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО.  
Про проведення чемпіонату України в класі Platu 25. 
Доповідач: Сергій Шумілов. 
Доповідач повідомив присутнім що з 04 по 06 жовтня 2024 року згідно з Єдиним 

календарним планом фізкультурно-оздоровчих, спортивних заходів та спортивних змагань 
України  на 2024 рік у м. Києві мав відбутися чемпіонат України з вітрильного спорту в класі 
«Platu 25». На початку вересня до Мінмолодьспорту було подано проєкт регламенту, в якому, 
зокрема було зазначено, що:  «Витрати на матеріально-технічне забезпечення змагання 
здійснюються за рахунок Мінмолодьспорту в межах коштів, передбачених ЄКП на 2024 рік», що  
є  порушенням рішень  Президії та Мінмолодьспорту, відповідно до яких чемпіонат України з 
вітрильного спорту в класі «Platu 25» проводять за позабюджетні кошти. Поданий регламент не 
був узгоджений з Комітетом з проведення змагань, тому його було відкликано відповідним 
листом ГО «ВФУ» до Мінмолодьспорту. Згодом  виправлений та узгоджений з Комітетом з 
проведення змагань проєкт регламенту, зі змінами, було подано до Мінмолодьспорту. Під час  
розгляду регламенту усі пропозиції співробітників Мінмолодьспорту було враховано і документ 
був  поданий на затвердження. Але на 18:00 03 жовтня Комітет з проведення змагань, з 
невідомих причин, не мав затвердженого Мінмолодьспорту регламенту, і як наслідок, не подав 
до Президії на затвердження список суддів на чемпіонат України в класі «Platu 25», який після 
затвердження подається до Мінмолодьспорту. Тим не менш змагання відбулося. 

Оскільки не були виконані вимоги проведення чемпіонатів України з вітрильного спорту, 
які регламентовані ГО «ВФУ» та Мінмолодьспорту, не було затвердженого Мінмолодьспорту  
регламенту змагання зі змінами; не було призначено Перегоновий комітет, відповідно до 
«Правил вітрильницьких перегонів 2021-2024»; не надійшло до ГО «ВФУ»  жодних звітів та 
результатів змагання на ранок 09 жовтня, змагання, що відбулося в Києві з 04 по 06 жовтня 2024 
року, не відповідає статусу чемпіонату України та нормам Єдиної спортивної класифікації 
України з олімпійських видів спорту,  щодо присвоювання спортивних звань.  

Зважаючи на вище наведені порушення, Комітет з проведення змагань пропонує подати 
звернення до Мінмолодьспорту щодо невідповідності змагання статусу чемпіонату України з 
вітрильного спорту, що   унеможливлює присвоєння учасникам цього заходу відповідних 
спортивних звань. Після обговорення пропозицію було поставлено на голосування. 

Результати голосування: 
За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 

6 0 0 1 
Рішення прийнято. 
УХВАЛИЛИ:  
1.1. Визнати змагання що з 04 по 06 жовтня 2024 року пройшло у м. Києві не 

відповідним статусу чемпіонату України. 
1.2. Визнати змагання що з 04 по 06 жовтня 2024 року пройшло у м. Києві не 

відповідним вимогам Єдиної спортивної класифікації України з олімпійських видів спорту 
щодо присвоювання спортивних звань. 

1.3. Учасникам змагання не присвоювати  відповідних спортивних звань. 
1.4. Виконавчому директору повідомити Мінмолодьспорту про рішення Президії 

відповідним листом. 

СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ ДРУГЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО. 
Про подання Комітету з проведення змагань щодо преміювання суддів. 
Доповідач: Сергій Шумілов. 

Доповідач повідомив, що у бюджеті ГО «ВФУ» на 2024 рік передбачені кошти для 
преміювання суддів, які братимуть участь у проведенні чемпіонату України у олімпійських класах. 
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Чемпіонат пройшов з 21.09 по 21.09.2024 року. Прошу Президію розглянути подання Комітету з 
проведення змагань щодо преміювання суддів, які очолювали комітети суддівської колегії, а саме: 

- Шумілова Сергія  – голову Перегонового комітету, голову Технічного комітету; 
- Журавльова Юрія  – голову Протестового комітету; 
- Шумілову Дарію  – голову Бюро регати;  

Оскільки Перегоновий та Технічний комітети очолювала одна і таж сама людина, пропоную суму 
премії розподілити порівну між трьома зазначеними особами.  

Після обговорення було висунуто пропозицію преміювати суддів чемпіонату України в 
олімпійських класах згідно з поданням Комітету з проведення змагань. Пропозиція була поставлена на 
голосування. 

Результати голосування: 
За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 

6 0 0 1 
Рішення прийнято. 
УХВАЛИЛИ:  
2.1.  Преміювати суддів чемпіонату України в олімпійських класах, які очолювали комітети 

суддівської колегії, згідно з поданням Комітету з проведення змагань, відповідно до коштів, які 
передбачені у бюджеті ГО «ВФУ» на 2024 рік:  

- Шумілова Сергія  – голову Перегонового комітету, голову Технічного комітету; 
- Журавльова Юрія  – голову Протестового комітету;  
- Шумілову Дарію  – голову Бюро регати.  
2.1. Зважаючи на те, що Перегоновий та Технічний комітети очолювала одна і таж 

сама людина, суму премії розподілити порівну між трьома головами комітетів. 
2.2. Головному бухгалтеру провести необхідні нарахування. 

СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ ТРЕТЄ ПОРЯДКУ ДЕННОГО. 
Про переїзд офісу ГО «ВФУ» до нового приміщення. 
Доповідач: Євген Мойсеєнко. 
Доповідач повідомив присутнім, що протягом тривалого часу ГО «ВФУ» намагалася 

продовжити оренду приміщення в будівлі Мінмолодьспорту, яке ГО «ВФУ» займала з 1997 року. 
Але Мінмолодьспорту не погодило продовження  договору оренди. Виходячи з цього було 
проведено пошуки прийнятних варіантів оренди приміщення. Доповідач запропонував до 
розгляду  дві пропозиції. 

- Перша –  оренда приміщення в офісному центрі біля метро Чернігівська.  
- Друга – оренда приміщення у Київському палаці спорту.  
Після обговорення було висунуто пропозицію організувати переїзд офісу ГО «ВФУ» до 

Палацу спорту. Пропозицію було поставлено на голосування. 
Результати голосування: 

За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 
5 0 2 0 

Рішення прийнято. 
УХВАЛИЛИ:  
3.1. Орендувати приміщення в будівлі Київському палаці спорту.  
3.2. Організувати переїзд офісу ГО «ВФУ» до будівлі Київського палацу спорту.  
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СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ ЧЕТВЕРТЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО. 
Про  формування «Єдиного календарного плану фізкультурно-оздоровчих, 

спортивних заходів та спортивних змагань України з вітрильного спорту»  на 2025 рік. 
Доповідач: Сергій Шумілов. 
Доповідач повідомив, що для підготовки пропозицій ГО «ВФУ» до Мінмолодьспорту щодо 

формування «Єдиного календарного плану фізкультурно-оздоровчих, спортивних заходів та 
спортивних змагань України з вітрильного спорту» на 2025 рік Комітет з проведення змагань 
пропонує створити Комісію. Граничний термін подання заявок відокремленими підрозділами ГО 
«ВФУ» на проведення головних всеукраїнських змагань – 31 жовтня поточного року.  

Після обговорення було  запропоновано створити Комісію на чолі з головою Комітету з 
проведення змагань – Сергієм Шуміловим, з правом формування  її персонального  складу, 
відповідно до нормативних документів ГО «ВФУ». Пропозиція була поставлена не голосування. 

Результати голосування: 
За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 

6 0 0 1 
Рішення прийнято. 
УХВАЛИЛИ:  
4.1. Створити Комісію підготовки пропозицій ГО «ВФУ» до Мінмолодьспорту щодо 

формування «Єдиного календарного плану фізкультурно-оздоровчих, спортивних заходів та 
спортивних змагань України з вітрильного спорту» на 2025 рік на чолі з головою Комітету з 
проведення змагань – Сергієм Шуміловим, з правом формування персонального  складу 
комісії відповідно до нормативних документів ГО «ВФУ».  

4.2. Граничний термін подання заявок відокремленими підрозділами ГО «ВФУ» на 
проведення головних всеукраїнських змагань – 31 жовтня поточного року. 

СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ П’ЯТЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО. 
Про прийняття нових членів до ГО «ВФУ». 
Доповідач: Олександр Ткач. 

Доповідач повідомив присутніх, що від до ГО «ВФУ» надійшли заяви та подання від 
керівника ВП ГО «ВФУ» «Федерація вітрильного спорту у Дніпропетровській області», щодо 
прийняття до членів ГО «ВФУ» – 4 особи. 

Статутні умови щодо набуття статусу члена ГО «ВФУ» кандидатами виконані. Рекомендація 
від керівника Відокремленого підрозділу в наявності. 

Після обговорення було запропоновано прийняти кандидатів до  членів ГО «ВФУ». 
Пропозицію поставлено на голосування. 

Результати голосування: 
За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 

7 0 0 0 
Рішення прийнято. 
УХВАЛИЛИ: Прийняти  кандидатів у кількості 4 осіб у члени ГО «ВФУ». 
 
На цьому порядок денний вичерпано, роботу Президії завершено. 

 
Євген МОЙСЕЄНКО 
Головуючий на засіданні 

Олександр ТКАЧ 
Секретар на засіданні  

 


